

「開心香港」主要活動

Major Event Calendar for “Happy Hong Kong” Campaign



日期 Date	活動名稱 Event Name	活動詳情 Event Details	地點 Venue	籌辦機構 Organiser
29.4.2023	全港戲院日 2023 Cinema Day 2023	當日觀眾可以劃一票價港幣\$30到戲院觀賞各類型公開放映的電影，藉此鼓勵更多香港市民購票入場觀賞電影。 Audience can enjoy films of any genre in cinemas at a fixed price of \$30 per ticket on the event day.	全港商業戲院 All commercial cinemas in Hong Kong	香港戲院商會 Hong Kong Theatres Association Ltd
29.4.2023 – 30.4.2023	「開心香港」美食市集 Happy Hong Kong	於香港島舉辦大型周末美食市集，以環球美食為主題。市集會加入青年元素，並設有表	香港會議展覽 中心展覽廳 Exhibition Hall,	民政事務總署 Home Affairs Department

日期 Date	活動名稱 Event Name	活動詳情 Event Details	地點 Venue	籌辦機構 Organiser
	Gourmet Marketplace	<p>演、兒童遊戲等，以增添歡樂氣氛。</p> <p>A large-scale weekend Gourmet Marketplace will be held on Hong Kong Island with the theme of international delicacies. The marketplace includes youth elements, various performances and children's games to promote the joyful atmosphere.</p>	Hong Kong Convention and Exhibition Centre	
6.5.2023 – 7.5.2023	<p>「開心香港」美食市集 Happy Hong Kong Gourmet Marketplace</p>	<p>於新界區舉辦大型周末美食市集，以華夏美食及香港懷舊地道美食為主題。市集會加入青年元素，並設有表演、兒童遊戲等，以增添歡樂氣氛。</p> <p>A large-scale weekend Gourmet Marketplace will be held in the</p>	沙田大會堂廣場及沙田公園 Sha Tin Town Hall Plaza and Sha Tin Park	民政事務總署 Home Affairs Department

日期 Date	活動名稱 Event Name	活動詳情 Event Details	地點 Venue	籌辦機構 Organiser
		New Territories with the theme of Chinese cuisines and local delicacies. The marketplace includes youth elements, various performances and children's games to promote the joyful atmosphere.		
3.6.2023 – 4.6.2023	「開心香港」美食市集 Happy Hong Kong Gourmet Marketplace	<p>於九龍區舉辦大型周末美食市集，以亞洲美食及美酒佳餚為主題。市集會加入青年元素，並設有表演、兒童遊戲等，以增添歡樂氣氛。</p> <p>A large-scale weekend Gourmet Marketplace will be held in Kowloon with the theme of Asian cuisines and Wine and Dine. The marketplace includes youth elements, various performances and children's</p>	觀塘 VESSEL 發現號 VESSEL (Kwun Tong)	民政事務總署 Home Affairs Department

日期 Date	活動名稱 Event Name	活動詳情 Event Details	地點 Venue	籌辦機構 Organiser
		games to promote the joyful atmosphere.		
3.6.2023, 10.6.2023, 17.6.2023 & 24.6.2023	Chill All Night	<p>於海洋公園下園區舉行「Chill all night」活動，每晚讓最多 5 000 名訪客(共 20 000 名訪客)免費入場參加。活動包含多媒體光影匯演和現場娛樂表演。</p> <p>To launch this year's Chill All Night event, comprising multi-media lagoon shows and live entertainment at the lower park area of Ocean Park, free entry will be offered to up to 5,000 visitors (20,000 in total) each night.</p>	海洋公園 Ocean Park	海洋公園公司 Ocean Park Corporation
18.6.2023	2023 奧運日暨杭州 2022 年亞運會	場內設有體育示範和體驗、遊戲攤位、杭州亞運專區。市民	西九文化區 West Kowloon	中國香港體育協會暨奧林匹

日期 Date	活動名稱 Event Name	活動詳情 Event Details	地點 Venue	籌辦機構 Organiser
	趣味跑 - 體育 嘉年華 2023 Olympic Day & Asian Games Fun Run - Sports Carnival	<p>完成體育體驗及遊戲攤位後，可獲得印章乙個，獲得指定數量之印章即可到紀念品換領處換領指定紀念品。歡迎市民一家大細免費參與。</p> <p>There will be a sports demonstration and trial counters, mini-games booths and the Hangzhou Asian Games Corner will be set up in the West Kowloon Cultural District. Attendees can collect stamps from the various counters and booths, then redeem them for souvenirs. Free entry!</p>	Cultural District	克委員會 Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong
22.6.2023 -	「開心香港漁農	以一系列嘉年華活動鼓勵漁農	全港不同農	漁農自然護理

日期 Date	活動名稱 Event Name	活動詳情 Event Details	地點 Venue	籌辦機構 Organiser
7.1.2024	嘉年華」 Happy Hong Kong — A and F Carnival	<p>業界積極參與展銷本地優質漁農產品，與民同樂。活動的高潮是將於 2024 年 1 月 5 至 7 日在旺角花墟公園舉行的「本地漁農美食嘉年華」，為全港規模最大的戶外漁農墟及現代化漁農科技展覽。</p> <p>A series of carnivals will be held to showcase quality local agricultural and fisheries products to the public. The climax of the event will be the FARMFEST, Hong Kong's largest outdoor agriculture and fisheries fair and modern agriculture and fisheries technology exhibition, to be held at Fa Hui Park, Mong Kok, from 5 to 7 January 2024.</p>	<p>墟；「本地漁農美食嘉年華」將於旺角花墟公園舉行</p> <p>Various Farmers' Markets in Hong Kong; FARMFEST will be held at Fa Hui Park</p>	<p>署 / 蔬菜統營處 / 魚類統營處 / 「本地漁農美食嘉年華」籌委會</p> <p>Agriculture, Fisheries and Conservation Department / Vegetable Marketing Organization / Fish Marketing Organization / FARMFEST Organizing Committee</p>
8-9.7.2023,	Harbour Chill	以維港為舞台的大型海陸嘉年	灣仔臨時海濱	香港旅遊發展

日期 Date	活動名稱 Event Name	活動詳情 Event Details	地點 Venue	籌辦機構 Organiser
15-16.7.2023, 22-23.7.2023, 29-30.7.2023 & 5-6.8.2023	Carnival	<p>華，全球不同地方的表演團體將呈獻舞蹈、音樂、街頭表演等精彩演出，亦會上演全新燈光匯演，讓市民和旅客在欣賞維港景緻的同時享受新體驗。</p> <p>A large-scale sea-land carnival will be launched, with Victoria Harbour as the stage, featuring a wide range of dancing, music and street performances by performing groups from around the world. A brand-new light show will offer a new experience to the public and visitors while they are enjoying the spectacular view of the harbour.</p>	<p>花園和水上運動及康樂主題區 Wan Chai Temporary Promenade & Water Sports and Recreation Precinct</p>	<p>局 Hong Kong Tourism Board</p>
08.2023	<p>數碼娛樂領袖論壇 Digital</p>	<p>數碼娛樂領袖論壇將會展示不同科技的應用，包括 Web3、元宇宙、藝術科技及運動科技</p>	<p>數碼港 Cyberport</p>	<p>數碼港 Cyberport</p>

日期 Date	活動名稱 Event Name	活動詳情 Event Details	地點 Venue	籌辦機構 Organiser
	Entertainment Leadership Forum	<p>等，讓公眾及業界人士體驗不同技術的最新發展。</p> <p>The Digital Entertainment Leadership Forum will demonstrate the application of different technologies, including Web3, the metaverse, and art and sports technology, to enable the public and the industry to experience the latest developments.</p>		
4.8.2023 – 13.8.2023	「開心香港」市集 @ 科學園 Happy Hong Kong Bazaar @ Science Park	「開心香港」市集 @ 科學園 聚焦創新科技產品及美食體驗，市集包括香港創新製造格仔舖，匯聚眾多香港製造的產品（包括科技產品、食品及營養補充劑等）。科學園內的所有餐廳將提供「開心香港」特別餐單，將科技帶進食品當中，	香港科學園 Hong Kong Science Park	香港科技園公司 Hong Kong Science & Technology Parks Corporation

日期 Date	活動名稱 Event Name	活動詳情 Event Details	地點 Venue	籌辦機構 Organiser
		<p>讓市民可滿載而歸。</p> <p>The Happy Hong Kong Bazaar @ Science Park will focus on I&T products and gourmet experiences. The bazaar will include ‘Innofactured in Hong Kong’ box stores, featuring I&T products, food and supplements made in Hong Kong. All restaurants within the Science Park will offer a Happy Hong Kong special meal, so as to bring I&T into food and provide an enjoyable experience for citizens.</p>		
9.8.2023 & 12.8.2023	賽馬會青少年足球精英匯	曼聯 U16 青年隊會到訪香港參與為期一星期的文化及足球交	旺角大球場 Mong Kok	香港賽馬會 Hong Kong

日期 Date	活動名稱 Event Name	活動詳情 Event Details	地點 Venue	籌辦機構 Organiser
	JC Youth Football Academy Summit	<p>流活動，並與本港年青足球精英進行兩場友誼比賽，亦會參與社區服務，與本地年青人直接交流。</p> <p>The Manchester United Academy youth team (under-16) will come to Hong Kong for a week-long cultural and football exchange programme and play two friendly matches against Hong Kong's elite youth players. They will also participate in community service with direct interaction with local youth.</p>	Stadium	Jockey Club
10.2023	「玩轉技能」嘉年華 Skills Fiesta	嘉年華包括一系列由職訓局學生參與設計及主持的技能活	待定/TBC	職業訓練局 Vocational Training

日期 Date	活動名稱 Event Name	活動詳情 Event Details	地點 Venue	籌辦機構 Organiser
		<p>動，包括時裝表演、美食體驗、智能運動體驗及文創活動等，讓公眾理解職專教育的最新發展之餘，亦能通過參與上述活動體驗箇中樂趣。</p> <p>The Skills Fiesta will include a number of skills-based activities designed and hosted by VTC students, including a fashion show, culinary demonstration, sports activities using smart technology, as well as cultural activities, allowing the public to understand the latest development of vocational and professional education and training.</p>		Council